

EN(11)8380:1
AA/YC

TO:	For the attention of the members of the WP on "Environment"
COPY	Brussels Offices and Coordinators NMO
FROM:	Antonia Andúgar
PAGES:	2
DATE:	2 November

List of participants to the advisory group on “Environment” on 16 November 2011
Composition de la délégation du COPA/COGECA au groupe consultatif
« Environnement » du 16 Novembre.

Experts remboursés/refunded experts

1. Niels Pieter Noerring (LF-DK)
2. Catia Rosas (CONFAGRI – PT)
3. Eugénia Pommaret (FNSEA – FR)
4. Martin Laengauer (LK-OE, AT)
5. Luis Bulhão Martins (CAP – PT)
6. Enrique Valero (ASAJA, ES)
7. Juan Sargana (Cooperativas Agroalimentarias – ES)
8. Jan Eksvärd (LRF – SE)
9. Liisa Pietola (MTK – FI)
10. Jan Ulrich (AACR-CZ)
11. Pat Farrell (IFA – IR)
12. Mart Külvik (Estonian Chamber of Agriculture & Commerce-EE)
13. Diane Mitchell (NFU-UK)
14. Friedhelm Decker (DBV- DE)
15. Aušrys Macijauskas (Lithuanian Farmer’s Union-LT)
16. Maira Dzelzkaleja (Farmer’s Parliament-LV)
17. Donato Rotundo (Confagricoltura – IT)
18. Renald Partika (Solidarnosc – PL)

Experts non remboursés/non refunded experts:

1. Antonia Andúgar (Copa-Cogeca)
2. Tania Runge (Copa-Cogeca)
3. Mark Heijmans (LTO-NL)
4. Steffen Pinggen (DBV-DE)
5. Isabel López Hernández (Cooperativas Agroalimentarias – ES)
6. Thomas Ryan (IFA-IR)

N.B. EN CAS D'EMPÊCHEMENT POUR UNE RAISON ULTÉRIEURE À VOTRE INSCRIPTION, VEUILLEZ NOUS PRÉVENIR DANS LES PLUS BREFS DÉLAIS !

N.B. IN CASE YOU ARE NOT ABLE ANYMORE TO ATTEND THIS MEETING PLEASE LET US KNOW ASAP!

Veillez vous présenter à la réunion du groupe consultatif avec les documents indispensables aux remboursements des frais de voyage (titre de transport, fiche financière, fiche d'entité légale code IBAN, etc.) dûment complétés et signés (cachet de la banque, signature du titulaire du compte bancaire, copie de la carte d'identité, code IBAN, etc.).

Vous trouverez les documents à remplir ci-après et sur Agri-info.

Il est à souligner que chaque fois que des pièces justificatives sont manquantes, cela retarde le remboursement d'au moins trois mois.

You are kindly requested to **come to the meeting with all documents that are necessary for reimbursement of the transport costs** (a valid transport ticket where the price is clearly indicated, relevant bank account, the legal entity, IBAN code, etc) duly completed and signed (bank stamp, signature of the account holder, copy of the identity card, IBAN code etc.).

You will find the necessary documents to be filled in thereafter and on Agri-info.

Please note that each time a document is missing, the payment will be delayed and take more than three months.

[Advisory group: LEGAL ENTITIES: individuals: ncn179E.xls](#)

[Advisory group: EXPERT IDENTIFICATION SHEET: ncn180E.xls](#)

[Advisory group: LEGAL ENTITIES: private companies: ncn181E.xls](#)

[Advisory group: rules for the reimbursement of travel, subsistence and other expenses for outside experts: ncn182e.RTF](#) AL(07)3932

Groupe consultatif : réglementation relative au remboursement des frais de voyage, séjour ainsi que de frais encourus durant le voyage des personnes étrangères à la commission convoquées en qualité d'experts: [ncn182f.RTF](#) AL(07)3932

[Advisory group: RULES FOR THE REIMBURSEMENT OF TRAVEL EXPENSES FOR OUTSIDE EXPERTS](#) / Groupe consultatif : règles relatives au remboursement des frais de voyage des personnes étrangères à la commission convoquées en qualité d'experts : [ncn183f.RTF](#)